## 圣奥总部

中国·杭州市钱江新城市民街 200 号圣奥中央商务大厦

## Headquarters

Sunon Central Business Building, No.200 Citizen Street, Qianjiang CBD, Hangzhou, Zhejiang, China TEL: +86 571 88166666 +86 571 87171168 PC: 310020

## 萧山生产基地

中国杭州市萧山经济技术开发区宁东路 35号

## Xiaoshan Manufacturing Base

No.35 Ningdong Road, Xiaoshan Eco&Tech Zone, Hangzhou, Zhejiang, China TEL: +86 571 82833568 PC: 311200

## 海宁生产基地

中国浙江省海宁市尖山新区安仁路6号

Haining Manufacturing Base
No.6 Anren Road, Jianshan New Area, Haining, Zhejiang, China
TEL: +86 573 87800900 PC: 314415















CHESSY 切尔茜







## 拿得起 - 体重轻易搬挪

随时都拥有,卷土重来的勇气。成长不设门槛,交流不限距离, 13kg 娇小身材,便于一人搬挪,随时随地,分享你的奇妙创意!

## Move with Ease

13kg weight makes it easy to move for Chessy. Whenever or wherever you wanna communicate, take Chessy with you, and effortlessly start sharing your creativity. Chessy is always a trustworthy partner you can rely on.



# **ANYWHERE.ANYTIME**

## 放得下 - 体积小省空间

热辣小蛮腰,是青春的姿态;炫动的舞步,是不羁的潇洒; 无论什么环境,都迅速融入,诠释好本色,拥有一席之地!

## Save Your Space

Waisted design adds a touch of dynamics to Chessy. Small in size, delicate and dainty, Chessy can fit in any surroundings easily, whether large or limited space.







## 打不倒 - "不倒翁"原理

任你如何摇摆,都能回到原地,舒缓紧张情绪,解锁大脑活力, 枯燥的工作也变得有趣,尽情体验摇摆办公的魔力!

## Like A Roly-poly Toy

Chessy, like a roly-poly toy in office, relieves your working pressure with the leisurely swinging movement, bringing so much fun to your workplace.



 $_{
m 8}$ 





## 滑不倒 – 防滑橡胶底座

跑鞋同等级橡胶底,禁得起干万次摩擦, 无论怎么变换坐姿,都稳稳地承托住你, 办公 or 会议无压力!

## Skid-proof Rubber Base

Sneaker-grade rubber base can stand millions of times of friction test. Whatever sitting position you change into, Chessy always supports you steadily.









## 硌不着 - 针织麻绒面料

硬汉也有柔情时, 针织麻绒坐垫辅以 高密度定型绵,外表柔软而内里坚实, 如硬汉一般呵护你!

### **Smooth Touch- Knitted Fabrics**

With knitted fabrics as its seat material, Chessy brings you a sense of tenderness. The seat is filled with high-density moulded foam, durable and not easy to collapse. Combining strong quality and soft material, Chessy protects you like a powerful partner.

## 上得去 下得来 - 高度自由调节

心眼到, 思路清, 上得去, 下得来。 500mm-750mm 高度自由调节, 随 时切换你的办公形态!

## **Height Adjustment**

Enjoy height adjustment ranging from 510mm to 750mm, and freely switch your working status on Chessy. Let your ideas fly along with its different height.



## 产品参数 Product Specification







W345\*D345\*H510(mm) W345\*D345\*H510(mm)









13

针织网套 / 座面配色

Knitted Material of Seat Cover / Color of Seat



CW-YY21H



CW-YY40H



CW-YY50H



CW-YY60H



CW-YY62H



CW-YY35H



CW-YY80H





## 塑料 PA 材质 / 座壳颜色

Plastic PV Material / Color of Seat Shell



珊瑚色 Coral



姜黄色 Ginger



灰白色 Greyish White



黑色 Black



豆绿色 Pea Green

鉴于产品不断更新,日后产品规格等若有变动,以实物为准,不再另行通知。 Product specification changes are subjuct to the real product. No further notice prior to changes.